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Måndagen den 31 maj 2021 av §§ 1-3, 5-11 

Omedelbar justering av § 4 den 25 maj 2021 

 

 

 

 Karin Ernlund                                                             Hassan Jama 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande 

           

Bo Sundin (M) (Skype) 

Mikael Sundin (M) (Skype) 

Daniele Fava (M) (Skype) 

Minna Thullberg (MP) (Skype) 

Destiny Zandi Näslund (KD) (Skype) 

Alexander Ojanne (S) (Skype) 

Suhur Salahyusuf (S) (Skype) 

Ulla Sjöbergh (S) (Skype) 

Tobias Johansson (V) (Skype) 

 

Ersättare: 

Camilla Hane (M) (Skype) 

Camilla Bergman (L) (Skype) 

Hamid Ershad Sarabi (C) (Skype) 

Nahman Hanna (S) (Skype) 

Sandra Zuniga Michel (S) (Skype) 

Moissis Nikolaidis (S) (Skype) 

Lisa Söderblom Arce (V) (Skype) 

Lina Lindfors (V) (Skype) 

 

 

 

 

 
Tjänstemän: 

 

 

Förvaltningschef Marina Högland, enhetschef Peter Ahlström (Skype), IT-

administratör Omar Farjani, borgarrådssekreterare Alice Vestlin (C) 

(Skype), nämndsekreterare Marie Norrberg, ekonomichef Susanne 

Olsson (Skype), avdelningschef Niklas Pettersson (Skype) 

personalföreträdare Linda Runcrantz (Skype). 
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§ 4  
Tertialrapport 1 2021 för idrottsnämnden 
Dnr 1.2/2021/1275 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Karin Ernlund 
(C), Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L), Minna Thullberg (MP) och 
Destiny Zandi Näslund (KD): 
 

1. Att godkänna förvaltningens beslutspunkter enligt 
tjänsteutlåtande. 

2. Att godkänna handlingsplan för främjande av psykisk hälsa 
genom fysisk aktivitet bland ungdomar i Stockholm stad enligt 
förvaltningens förslag. 

3. Att därutöver anföra: 
 
Vi i majoriteten ser oroade på hur den psykiska ohälsan ökar i 
samhället och att pandemin har gjort att utvecklingen går åt fel håll. 
Många fler barn och ungdomar uppger idag än för några år sedan att 
de inte mår bra och utvecklingen är oroväckande. Den grönblå 
majoriteten beslutade därför i kommunfullmäktiges budget för 2021 att 
idrottsnämnden skulle ta fram en handlingsplan mot psykisk ohälsa 
genom fysisk aktivitet.  
 
Den handlingsplan som finns som bilaga i Tertialrapport 1 i 
idrottsnämnden och som även ingår i tertialrapporterna i 
socialnämnden, utbildningsnämnden och arbetsmarknadsnämnden är 
en första återrapportering av uppdraget. Det är viktigt att staden tar ett 
helhetsgrepp om frågan och vi tillsammans arbetar och fortsätter 
utveckla arbetssätt för att uppnå en godare psykisk hälsa genom fysisk 
aktivitet. 
 
I nästa steg vill vi att fler fack- och stadsdelsnämnder får möjlighet att 
inkomma med förslag på hur de kan bidra i arbetet genom respektive 
verksamhet. Idrottsförvaltningen får därför i uppdrag att i kommande 
tertialrapporter återkomma med fler åtgärder och förslag på hur fler 
delar av staden kan bidra och samarbeta för att främja den psykiska 
hälsan. Åtgärder som föreslås ska finansieras inom ram och åtgärder 
som kräver ytterligare finansiering lyfts som förslag till nämnden. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 14 maj 2021. 
Förvaltningen föreslår att nämnden beslutar följande: 
 

1. Prognosen godkänns och överlämnas till kommunstyrelsen. 
2. Nämnden godkänner reviderad handlingsplan mot 

våldsbejakande extremism enligt bilaga 1. 
3. Nämnden godkänner handlingsplan i enlighet med Stockholms 

stads strategi 2019-2022 för att minska risken för att barn, 
unga och unga vuxna dras in i kriminalitet enligt bilaga 2. 

4. Nämnden godkänner handlingsplan för främjande av psykisk 
hälsa genom fysisk aktivitet bland ungdomar i Stockholms stad 
enligt bilaga 3. 

5. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1. Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Daniele 
Fava (L), Minna Thullberg (MP) och Destiny Zandi Näslund 
(KD) föreslår (se beslutet). 
 

2. Förvaltningens förslag. 
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Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) ställer förvaltningens förslag mot 
förslaget från ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Daniele Fava (L), Minna Thullberg (MP) och Destiny Zandi Näslund 
(KD) och finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden 
Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L), Minna 
Thullberg (MP) och Destiny Zandi Näslund (KD). 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Alexander Ojanne m.fl. 
(S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Pandemin har drabbat nämnden mycket hårt, den ekonomiska 
prognosen i tertialbokslutet visar just nu på ett nettounderskott om 
drygt 133,4 mnkr. Pandemins effekter på förvaltningen gör att det finns 
många osäkerhetsfaktorer som kommer få långtgående konsekvenser 
för förvaltningen samt för idrotten i Stockholm. Vår uppfattning är att 
förvaltningen måste få ekonomisk kompensation för pandemins 
effekter. Vi ser annars en risk att besparingar av driftbudgeten under 
innevarande verksamhetsår skulle få allvarliga konsekvenser. Vi är 
särskilt oroade för att underskottet kommer gå ut över verksamheterna.  
 
Då vi ser att de ekonomiska konsekvenserna av pandemin också ger 
eftersläpningseffekter bl.a. på entréavgifter och träningskort som 
minskar och även påverkar kommande år. Behov finns därför att 
ekonomisk kompensation är nödvändigt också under nästkommande 
år.  
 
Vi ser med oro på att den blå-gröna majoriteten vill fortsätta med olika 
marknadsexperiment. 
Att man givit förvaltningen uppdraget att ”identifiera verksamheter som 
konkurrerar med fristående aktörer” torde tyda på att majoriteten har 
ambitionen att privatisera verksamhet eller upphandla drift. Majoriteten 
pratar mycket också om ”extern finansiering” för lösa bristen på 
idrottsanläggningar. Tyvärr finns dock väldigt få exempel på att OPS 
och andra typer av extern finansiering av idrottsanläggningar i 
slutändan varit en besparing för berörda kommuner. Tyvärr finns dock 
få exempel på att extern finansiering av idrottsanläggningar i slutändan 
varit en besparing för berörda kommuner. Risken är istället att 
hyreskostnaderna blir skyhöga och därmed i längden blir en dålig affär 
för skattebetalarna. 
 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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